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Utred trångboddhet och osäkra 
boendeformer i Uppsala kommun 
 

I en interpellationsdebatt i Kommunfullmäktige den 25 mars i respons till Magne Björklunds 

(v) interpellation om en kartläggning av trångboddhet i Uppsala säger kommunstyrelsens 

ordförande att han delar interpellantens problembeskrivning och anser att trångboddhet och 

osäker boendeform är ett problem i kommunen. Dessutom att vi i Uppsala saknar full koll 

över hur utbrett fenomenet är. ”Vi skulle må bra av att ha lite mer fakta,” sa Erik Pelling i 

debatten.  

 

Trångboddhet är mycket riktigt ett problem som finns inom Uppsala kommun, och som 

kommunen får signaler om, men där vi saknar information och kunskap för att kunna införa 

effektiva åtgärder. Det är, med kommunstyrelsens ordförandes egna ord, dags att komma till 

verkstad. 

 

Kommunen saknar fullgod kunskap om hur trångboddheten ser ut i Uppsala: vilka grupper 

påverkas, var problemen finns, orsaker och möjliga lösningar – allt detta saknar vi 

kunskapen om. Kunskap som är nödvändig för om vi ska kunna införa effektiva åtgärder och 

lösningar. Kommunens sociala kompass kan ge en grundstomme i arbetet, och kompletteras 

med information om boendetäthet. Även om informationen som kan hämtas från 

folkbokföringsstatistiken har brister är det bättre än ingenting. Flera sätt att kartlägga 

trångboddheten utöver de som just nu finns till hands kan och bör utredas.   

 

Nu vänder vi oss till kommunstyrelsen för att sätta bollen i rullning.  

 

 

Med bakgrund av ovanstående yrkar Vänsterpartiet på 

 

att kommunstyrelsen ger kommunledningskontoret uppdrag att genomföra en kartläggning 

av förekomsten av trångboddhet och osäkra boendeformer i Uppsala kommun. Innan 

kartläggningen genomförs ska kartläggningens upplägg stämmas av med kommunstyrelsens 

arbetsutskott. 

 

 

 

 

Tobias Smedberg (V) 


